
 

Skolebestyrelsesmøde 
Tidspunkt:   5. november 2020 kl. 19-2 
Mødeleder: Lone Østergaard, Referent: Sine Erlandsen, Sted: Online 
Deltagere: Lone Østergaard, Lotte Borg, Peter Nielsen, Janni Clausen, Roar Hylleberg, Pernille Wessel, Sine Erlandsen (referent). 
Fra elevrådet: Marie Hermansen, Jomanna Ahmed Nayef Fahood El-Enazi 
Afbud: Katrine Maruri Zorzabalbere, Lene Vahl, Camilla Axelsen, Kirstine Rytter,  
Udeblevet: Jacob Hedelund, Mohammad Hemad, 

Dagsorden 

Tid Dagsordenpunkt Fremstilling Referat 

19.00-19.10 ● Elevråd  
 

Sine og 
elevrådet 

Elevrådet har konstitueret sig. Marie er blevet valgt 
til formand, og Kirstine er blevet valgt til 
næstfomand. 
 
Marie er også blevet valgt til formand for Odense 
fælleselevrådet. 
 
Der spørges ind til hvordan afholdelse af kommende 
lejrskoler tænkes. Ledelsen orienterer om, hvordan 
afholdelsen af lejrskole til foråret er planlagt. 
Der spørges ind til om der kan komme flere 
cykelskure og evt. lys. Ledelsen vil drøfte det med 
teknisk service. 
Det er et problem med skolemælk. PW og Marie 
drøfter dette. 

19.10-19.30  Corona tiltag herunder, skolens fødselsdag, valgfag, 
julearrangementer mm. 

 Forældremøder, skole/hjem-samtaler mm. 

 ”Fagligt løft” – ny ansættelser 

 - Skolens fødselsdag er aflyst 
- Julegudstjenesten er aflyst.  
- Personalet sidder årgangsvis og spiser. 
- Forældre og andre udefrakommende skal 

ikke bære mundbind eller visir. 
- Erasmus + projekterne er alle udskudt. 



 

- Forældre er gode til at bakke om Corona-
tiltagene. 

- Skole-hjemsamtaler og forældremøde 
afholdes for så vidt muligt online 

- Al kompetenceudvikling for personalet 
afholdes online. 

- Vi har ansat en ny inklusionsvejleder, en 
læsevejleder i virksomhedspraktik, to lærere 
til specialklasserne samt en barselsvikar. 

19.30-19.40  Kaffe og the   

19.40-20.20  Rekruttering af elever 
 Nyt set up – direkte drøftelse/webinar med 

Marie, Pernille? 
 Drøftelse af værdierne; nysgerrighed, tryghed, 

glæde, kreativitet og ansvarlighed 
 Goodiebag fremadrettet 

Lotte, Lone 
og Pernille 

- Filmen er godkendt til brug. Den må komme 
på skolens forside og Facebook side. 

- Lotte, Katrine og Pernille har haft mange 
overvejelser omkring hvordan et alternativ til 
en goodiebag kunne se ud. 

- Det drøftes, hvordan kommende forældre 
skal præsenteres for videoen. 

- Roar siger, at hvis videoen kommer på 
Facebook, så vil den sandsynligvis blive set 
og delt af mange potentielle forældre. 

- Lotte og Pernille drøfter hvorledes formatet 
på brevet skal se ud. 

- Der arbejdes videre med goodiebag 
konceptet.  

20.20-20.50  Rundvisning i byggeriet  Byggeriet er færdigt.  
 

20.50-21.00  Evt.  - Roar bemærkede, at indkaldelsen til den 
online valgfagsmesse kom på selve dagen. 



 

Det er selvfølgelig beklageligt. 
- Lotte spørger, om skolens logo kan gøre 

digitalt 
- Der spørges ind til besøget af politikere. PW 

oplyser, at mødet blev aflyst pga. Corona 
restriktioner. 

-  

Næste møde: 8. december 2020 kl. 19.00 


